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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   16/2011 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   136/2011 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 7η  Ιουνίου 2011, ημέρα Τρίτη και ώρα 12:00 μεσ., 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της  οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 16η/2011 

συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

28060/3-6-2011 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Δημήτριος Μπούχαλης, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και όλα τα τακτικά μέλη, ήτοι οι 

κ.κ.: 1)  Βασιλόπουλος Αθανάσιος, 2) Κουδούνης Αργύριος, 3) Μπουζιάνης Παύλος, 4) 

Μπρεδήμας Θεόδωρος, 5) Πολίτης Δημήτριος, 6) Στασινόπουλος Στυλιανός, 7) 

Φαββατάς Δημήτριος και 8) Φωτέας Νικόλαος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 128 

απόφαση). 

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωματικό μέλος της Οικονομικής 

Επιτροπής κ. Μπεχράκης Σταμάτης.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 11ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

Ανάθεση σε δικηγόρο της υποβολής αίτησης ακύρωσης και παράστασής του 
στο ΣτΕ κατά της υπ’ αριθμ. πρωτ. οικ. 1015/29-3-2011 απόφασης του 
Γενικού Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου Δυτικής 

Ελλάδος και Ιονίου με την οποία εγκρίθηκε το Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο 
Καλαμάτας. 

 
Εισηγούμενος το θέμα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στην από 6/6/2011 εισήγηση του 
Αντιδημάρχου κ. Ηλιόπουλου, η οποία έχει ως εξής: 
 

ΘΕΜΑ «1)ΑΣΚΗΣΗ ΑΙΤΗΣΗΣ ΑΚΥΡΩΣΗΣ ΣΤΟ ΣτΕ & 2)ΟΡΙΣΜΟΣ ΠΛΗΡΕΞΟΥΣΙΟΥ 

ΔΙΚΗΓΟΡΟΥ» 

 Σύμφωνα με το άρθρο 72§1 Ν.3852/2010 περ. ιγ΄  &  ιε΄ η Οικονομική Επιτροπή 

«ιγ)αποφασίζει για την άσκηση όλων των ενδίκων βοηθημάτων και των ενδίκων μέσων, 

……….………..ιε)αποφασίζει για την πρόσληψη πληρεξουσίου δικηγόρου και για την ανάκληση 

της πληρεξουσιότητας του, σε όσους δήμους, είτε δεν έχουν προσληφθεί δικηγόροι, με 

μηνιαία αντιμισθία, είτε αυτοί που έχουν προσληφθεί δεν έχουν δικαίωμα να παρίστανται σε 

ανώτατα δικαστήρια. Μπορεί επίσης να αναθέτει την παροχή γνωμοδοτήσεων, μόνο εφόσον 

δεν έχουν προσληφθεί δικηγόροι, με μηνιαία αντιμισθία. Με απόφαση της είναι δυνατή, 

κατ' εξαίρεση, η ανάθεση σε δικηγόρο, εξώδικου ή δικαστικού χειρισμού, ανά υπόθεση, 

ζητημάτων, τα οποία έχουν ιδιαίτερη σημασία για τα συμφέροντα του δήμου και απαιτούν 

εξειδικευμένη γνώση ή εμπειρία. Στις περιπτώσεις αυτές η αμοιβή του δικηγόρου ορίζεται 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 281 του Κ.Δ.Κ.». 

Σύμφωνα με το άρθρο 281§3 Δ.Κ.Κ. (Ν.3463/2006) «3.Για την εξώδικη ή δικαστική 

αντιμετώπιση νομικών ζητημάτων, τα οποία έχουν ιδιαίτερη σημασία ή σπουδαιότητα και 

απαιτούν εξειδικευμένη νομική γνώση ή εμπειρία, η αμοιβή του δικηγόρου καθορίζεται με 

απόφαση του δημοτικού ή του κοινοτικού συμβουλίου κατά παρέκκλιση των 

προηγούμενων παραγράφων. Η σχετική απόφαση λαμβάνεται με πλειοψηφία δύο τρίτων 

(2/3) του συνόλου των μελών τους». 

 Ο Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος & Ιονίου με την 

υπ’αριθμ. 1015/29-3-2011 απόφασή του, η οποία δημοσιεύτηκε στο υπ’αριθμ. ΦΕΚ 77/3-5-

2011 Τεύχος Αναγκαστικών Απαλλοτριώσεων, ενέκρινε το Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο 

Καλαμάτας. Η εν λόγω απόφαση προσβάλλεται με την άσκηση αίτησης ακύρωσης ενώπιον 

του ΣτΕ σε προθεσμία 60 ημερών από τη δημοσίευσή της στο ΦΕΚ.  
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 Επειδή το συγκεκριμένο θέμα του Γενικού Πολεοδομικού Σχεδίου Καλαμάτας 

αποτελεί ζήτημα με ιδιαίτερη σημασία για τα συμφέροντα του Δήμου, καθότι προβαίνει σε 

καθορισμό των χρήσεων γης, των όρων δόμησης, της εκτός σχεδίου δόμησης, κλπ ζητήματα 

πολεοδομικού σχεδιασμού και, επιπλέον, για να υποβληθεί και να υποστηριχθεί το ένδικο 

βοήθημα της αίτησης ακύρωσης στο ΣτΕ απαιτούνται εξειδικευμένες νομικές γνώσεις και 

εμπειρία.  

Για τους λόγους αυτούς και λαμβάνοντας υπόψη τη διάταξη του άρθρου 72 

Ν.3852/2010 περ. ιγ & ιε΄  εισηγούμαστε:  

α)να ασκηθεί αίτηση ακύρωσης ενώπιον του ΣτΕ κατά της υπ’αριθμ. 1015/29-3-

2011 απόφασης του ο Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος και 

Ιονίου (ΦΕΚ 77/3-5-2011 Τεύχος Αναγκαστικών Απαλλοτριώσεων). 

β)να ανατεθεί στη Δικηγόρο Παρ’Αρείω Πάγω του Δικηγορικού Συλλόγου Αθηνών 

Γεωργία Λογοθέτη (ΑΜ ΔΣΑ:16583) η άσκηση και υποβολή της παραπάνω αίτησης 

ακύρωσης ενώπιον του ΣτΕ. Να προβεί η παραπάνω πληρεξούσια Δικηγόρος σε κάθε 

απαιτούμενη ενέργεια κατά το νόμο για την υποστήριξη της ανωτέρω αίτησης, όπως 

κατάθεση δικογράφου τυχόν προσθέτων λόγων, παράσταση κατά την ορισθείσα δικάσιμο 

ενώπιον του ΣτΕ για την συζήτηση της ανωτέρω αίτησης, καθώς και σε κάθε μετ’αναβολή 

δικάσιμο, υποβολή υπομνήματος, κατάθεση εγγράφων, εξέταση μαρτύρων κλπ, και εν 

γένει σε κάθε άλλη απαιτούμενη δικαστική ή εξωδικαστική κατά το νόμο ενέργεια, ακόμη 

και αν δεν αναφέρεται στην παρούσα. 

Η αμοιβή της εν λόγω Δικηγόρου (κατά παρέκκλιση) θα καθοριστεί με απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου με πλειοψηφία των 2/3 του συνόλου των μελών του σώματος, 

σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 72 Ν.3852/2010 περ. ιε΄  και 281§3 Ν.3463/2006. 

 
  Ο Αντιδήμαρχος  

Αθανάσιος Ηλιόπουλος 
 
 
Ολοκληρώνοντας την εισήγησή του ο κ. Πρόεδρος αναφέρει ότι έχουν ενημερωθεί για 
το θέμα και οι επικεφαλής. 

 
Με τους επικεφαλής μην το επικαλείστε γιατί κάναμε μια ερώτηση και 
μας παρέπεμψε στο internet να ψάξουμε. Οι επικεφαλής έχουν 

καταντήσει η τελευταία τρύπα του ζουρνά. Γιατί επικεφαλής σημαίνει ότι 
παραβρίσκεται ο Δήμαρχος, παραβρίσκονται και οι νομικές υπηρεσίες, όταν ζητάνε κάτι 
οι επικεφαλής αμέσως εξηγούνται και όχι «πάτε στον internet, θα σας δώσω τη 
διεύθυνση να ψάξετε». 
Η ερώτηση είναι η εξής: Υπάρχει άλλος Δήμος ο οποίος έχει προσφύγει κατά του 
εαυτού του μέχρι σήμερα; Ο κύριος του έργου είναι ο Δήμος. Κάναμε την ερώτηση 
αυτό και λέει «πάτε στον internet να ψάξετε». Ναι ή όχι κε Φωτέα;  
 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 
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Τι νόημα έχει εάν έχει προσφύγει άλλος Δήμος; Εμείς έτσι κρίνουμε και 
αυτό κάνουμε. 

 
Κε Μπούχαλη και στο προηγούμενο θέμα αν το τραβήξουμε, φέρατε 
εδώ πέρα να πάρει απόφαση η Οικονομική Επιτροπή, ξέρουμε τι 

κυκλοφορεί στη διοίκηση, άμα γίνει καμιά στραβή, την Οικονομική Επιτροπή θα πάει ο 
εισαγγελέας μέσα. 
Φέρατε ένα θέμα να συζητήσουμε σαν Οικονομική Επιτροπή χωρίς να έχετε 
τεκμηριώσει και να έχετε διασφαλίσει όχι μόνο τα μέλη της πλειοψηφίας αλλά και … 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγνώμη για ποιο λέτε, για το καφενείο;  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Για το καφενείο λέω. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να έχω διασφαλίσει τα μέλη; 

 
Δεν μας λέγατε ούτε το μίσθωμα, δεν μας λέγατε ούτε ποια είναι η 
σύμβαση… 

 
Σας είπα ότι η σύμβαση προβλέπει 10%, είναι 7%. Και σας είπα και το 
άλλο, είμαστε σε δικαστική διαμάχη για το συγκεκριμένο 

 
Ρωτάω: Θα πληρώσουμε 10.000. Υπάρχει δήμος άλλος που στρέφεται 
κατά του εαυτού του; Σας ρωτάω. Μπορείτε να μας απαντήσετε; Γιατί 

εχθές στη ¨σύσκεψη¨ και το λέω και προς τον τύπο, δεν ήταν σύσκεψη επικεφαλής, 
είναι η τελευταία τρύπα του  ζουρνά οι επικεφαλής, ούτε ο Δήμαρχος υπήρχε, ούτε 
νομικές υπηρεσίες υπήρχαν για να απευθύνουμε ερωτήσεις και να τεκμηριώσουμε 
απάντηση και άποψη προς την πόλη. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα τα πείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο έτσι κι αλλιώς αυτά. 

 
Θα τα πούμε και στο Δημοτικό Συμβούλιο, αλλά ρωτάω τώρα και εσάς 
εάν υπάρχει άλλη προσφυγή δήμου εναντίον του εαυτού του, σαν κι 

αυτό το περίφημο το τραγελαφικό που καλέσαμε τον επιθεωρητή δημόσιας διοίκησης 
να μας βρει παράβαση που κάναμε σαν Δήμος και γέλαγε ο άνθρωπος. Αυτό ρωτάω σε 
σας για να ψηφίσουνε οι συνάδελφοι ναι να δοθούν τα 10.000 ευρώ. 

 
Κε Πρόεδρε επιβάλλεται, συμφωνούμε, πλειοδοτούμε και 
επαυξάνουμε να οριστεί δικηγόρος, να δοθεί το ποσό αυτό το οποίο 

εγώ το κρίνω γιατί είναι για το Συμβούλιο της Επικρατείας εφόσον είναι και για τη 
σύνταξη της αιτήσεως και για την παράσταση του δικηγόρου, τις 10.000, συμφωνώ. 
Εκείνο όμως που θα ήθελα εγώ να επισημάνω πρώτον είναι ότι πρέπει να ζητήσει 
ταυτόχρονα ο δικηγόρος που θα συντάξει την αίτηση αναστολής της αποφάσεως του 
γενικού πολεοδομικού σχεδίου. Δηλαδή να ζητήσει το εγγυητικό μέρος της προσφυγής 
παράλληλα όμως ο δικηγόρος με αίτησή του να ζητήσει την αίτηση αναστολής, να 
ανασταλεί η εφαρμογή του γενικού πολεοδομικού σχεδίου. Να ανασταλεί μέχρι της 
εκδικάσεως της αποφάσεως της παρούσας αιτήσεως. Και σ’ αυτό οψόμεθα από τα 
αλλεπάλληλα και πολλαπλά λάθη διότι εάν μας είχατε ακούσει και είχαν γίνει δεκτές οι 
προτάσεις μας και δεν συνεζητείτο και είχαμε πάρει κατά το μέτρο που αφορά την Β2 
φάση πίσω, σήμερα δεν θα ταλαιπωρείτο.  
Ταλαιπωρούνται λοιπόν οι δημότες της Βέργας εξαιτίας σας, εξαιτίας των αποφάσεών 
σας αλλά όμως δεν μπορούμε παρά να τους συμπαρασταθούμε. Και για να τους 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 
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συμπαρασταθούμε πρέπει να ψηφίσουμε την πίστωση για δικηγόρο και ενεργά να 
αντιταχθούμε να μην ισχύσει η απόφαση αυτή η οποία θίγει δικαιώματα πολιτών διότι 
δεν μπορεί ο κάθε υπάλληλος, ο κάθε μηχανικός να χαράζει τα σχέδια του γενικού 
πολεοδομικού σύμφωνα με το δοκούν. Απόδειξη η απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου 541/2010 δεν ελήφθη υπόψη από τους ανθρώπους του ΣΧΟΠ. Είναι 
λοιπόν λόγος αυτός ο οποίος θα ευσταθήσει οπωσδήποτε στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας δεν έλαβαν παντάπαση υπόψη. Παρακαλώ πάρα πολύ να ληφθεί υπόψη η 
απόφαση 541/2010 και να συμπεριληφθεί μέσα στο αιτητικό της προσφυγής διότι 
έχουν γίνει σημεία και τέρατα λάθη και γι’ αυτά τα λάθη ευθύνεστε εσείς οι οποίοι 
πήρατε στο λαιμό σας τους ανθρώπους αυτούς. Επαναλαμβάνω και πάλι διότι είδα το 
αποφεύγετε, εγώ από την πλευρά μου το ψηφίζω υπό την προϋπόθεση να ζητήσετε να 
κάνετε ταυτόχρονα με την άσκηση της προσφυγής και αίτηση αναστολής της μελέτης 
του γενικού πολεοδομικού σχεδίου. 

 
Επειδή το θέμα μας είναι η αμοιβή της δικηγόρου δεν είναι το ΓΠΣ, στο 
ΓΠΣ έχουμε αναπτύξει τις απόψεις μας όλοι στο Δημοτικό Συμβούλιο, 

θεωρώ ότι η αμοιβή είναι σε λογικά πλαίσια, να πληρωθεί η δικηγόρος.  
Ως προς το θέμα της νομικής επάρκειας της προσφυγής δεν μπορώ να το κρίνω αυτή 
τη στιγμή ούτε κανείς από μας τους παρόντες παρά μόνο η νομική υπηρεσία υποθέτω. 
Κάποια προαπαιτούμενα όμως όπως αυτά που έθεσε ο κ.  Μπρεδήμας θεωρώ ότι είναι 
θετικά, προς τη σωστή κατεύθυνση και πρέπει να συμπεριληφθούν μέσα. Και μη 
ξεχνάμε ότι ταυτόχρονα με αυτή την προσφυγή στην οποία εγώ έχω εκφράσει 
επανειλημμένως τις αμφιβολίες μου για την ειλικρίνεια από την πλευρά του Δημάρχου 
άρα θέλω όταν θα έρθει η ώρα για να κατατεθεί η προσφυγή να λάβουμε γνώση του 
περιεχομένου και να λάβουμε ταυτόχρονα υπόψη ότι έχουμε και τουλάχιστον δύο 
ακόμα προσφυγές οι οποίες θα κατατεθούν μία από τους κατοίκους της Βέργας και μία 
από τους κατοίκους του Μπουρνιά οι οποίοι με διαφορετικούς δικηγόρους θα 
διεκδικήσουνε αυτά που πιθανόν δεν θα διεκδικήσει η ένσταση του Δήμου.  
Είμαι υπέρ, απλώς εκφράζω τις αντιρρήσεις μου και τις ενστάσεις μου για την 
ειλικρίνεια της κίνησης. 

 
Δηλαδή για να καταλάβω. Θα κάνετε ένσταση στο Συμβούλιο της 
Επικρατείας που θα γράφετε μέσα ότι δεν τηρήσατε τη Β2 φάση. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το τι θα πούμε θα το πει η νομική υπηρεσία. 

 
Όχι 10.000, όσα χρειαστούνε. Για τους δημότες της Καλαμάτας από 
την πλευρά μου και δεύτερο δικηγόρο να βάλετε, προτείνω και 

10.000 και 20.000 και 30.000 προκειμένου να δικαιωθούνε οι άνθρωποι εκεί διότι 
ευθύνεστε για όλη αυτή την απαράδεκτη κατάσταση που χάσανε οι άνθρωποι τις 
περιουσίες τους. Μπορούμε να το παραβλέψουμε αυτό, να αφήσουμε σ’ αυτούς που 
συντάξανε τα σχέδια και το κάνανε σύμφωνα με τις οικολογικές τους απόψεις και δεν 
θέσανε υπόψη τα πραγματικά γεγονότα και τους πραγματικούς χάρτες; Αναρτήθηκαν 
αυτά; 
 
ΦΩΤΕΑΣ: Δεν ξέρουμε εάν ήταν και οικολογικές απόψεις. 

 
Δεν ξέρω, το θέτω κι αυτό ακόμα ως προϋπόθεση. Να 
υπερασπιζόμεθα την αλήθεια και το δίκιο σε συνδυασμό με τα 

συμφέροντα των δημοτών. 
 
ΦΩΤΕΑΣ: Επιφυλάξου για τις οικολογικές γιατί δεν ήταν… 

ΦΩΤΕΑΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 
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ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Λέω, εάν είναι οικολογικές. 

 
Η υποβολή αίτησης αναστολής δεν είναι στην εισήγηση. Θα 
προστεθεί και αυτό; 

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Το προτείνω εγώ αυτό. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πρέπει να μπει σε άλλη ψηφοφορία. 

 
Εγώ το προτείνω ότι πρέπει ο δικηγόρος να το λάβει υπόψη του και 
να το γράψει. 

 
Να το συμπεριλάβουμε σαν πρόταση στη νομική υπηρεσία, να το 
ψηφίσουμε όχι. 

 
Να το συμπεριλάβετε ως πρόταση. Και από κει και πέρα πολιτικά θα 
έχετε να κάνετε μαζί μου εάν δεν το υιοθετήσει ο δικηγόρος σας 

αυτό. 
 
Εμάς η εισήγηση είναι συγκεκριμένη, είναι η ανάθεση στον δικηγόρο. 
Αυτό ψηφίζουμε τώρα. Το έχουμε στο Δημοτικό Συμβούλιο μεθαύριο, θα 

τα πούμε στο Δημοτικό Συμβούλιο.  
 
Στο Δημοτικό Συμβούλιο πάει ο καθορισμός της αμοιβής 
μόνο. Είναι αρμοδιότητα της Οικονομικής Επιτροπής το να 

ασκηθεί αίτηση ακύρωσης ή … 
 
Αυτό το έλαβε υπόψη του και ο Δήμαρχος όταν το είπα και είπε να 
ασκηθεί. Αυτό είναι μια πολιτική πρόταση δική μου. 

 
Ψηφίζουμε την εισήγηση με την επισήμανση προς τη νομική υπηρεσία 
να… 

Μην ανοίγουμε αυτή τη κουβέντα γιατί εγώ έχω καεί από το ΓΠΣ όσο κανείς. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Και εγώ έχω καεί από το ΓΠΣ αλλά … 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με κάποιες πολιτικές σαν τις δικές σας, υπόγειες κλπ. 

 
Αυτά που λέει ο κ. Μπρεδήμας και εσείς, ότι φταίνε οι υπάλληλοι του 
Δήμου… 

 
Το παίζετε ότι είστε αθώες περιστερές, δεν είστε αθώες περιστερές, με 
τον τσαμπουκά σας πάτε να εφαρμόσετε μια πολιτική. 

 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Τα ακούω βερεσέ. 

 
Και εγώ τα ακούω βερεσέ αυτά που λες. Επιτέλους. Τιμητές των πάντων! 
Εάν είναι δυνατόν; 

 
Κε Μπεχράκη δεν είπα οι υπάλληλοι του Δήμου, φταίνε εκείνοι που 
φταίνε. Εάν θέλετε εσείς να τους προσωποποιήσετε και τους ξέρετε, 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 
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να τους καταγγείλετε.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Σας αναγνωρίζω σε ρόλο βοηθού του κ. Δημάρχου. 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Σε ρόλο βοηθού των κατοίκων. Είναι ντροπή να τα λες αυτά. 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Εσείς που είχατε καταγγείλει τον Δήμαρχο για βία και νοθεία … 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Βεβαίως 
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: … τώρα του προσφέρετε καλές υπηρεσίες. 

 
Ποιες υπηρεσίες προσφέρω; Εσάς σας φαίνεται, αλλά δεν μπορώ να 
μην ειπώ υπέρ των κατοίκων. Εάν εσείς νομίζετε ότι αυτά που λέω 

υπέρ των κατοίκων είναι υπέρ του Δημάρχου, είναι δική σας ερμηνεία. 
 
Πως η Δημοτική Αρχή που προήλθε από βία και νοθεία σας εξυπηρετεί 
τόσο πολύ, δεν μπορώ να καταλάβω. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι λέτε τώρα; Είστε καλά; 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Ξέρω γιατί τα λες και είναι ντροπή σου. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μήπως θα μας γυρίσετε τώρα και στο ’62; 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Αυτά που λες δεν σε τιμάνε γιατί είσαι ένας κοινός συκοφάντης.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Δεν τα έχετε πει κε Μπρεδήμα; 

 
Έχω πει ότι ο Δήμαρχος έκανε νοθεία, ναι. Σήμερα όμως δεν μίλησα 
υπέρ του Δημάρχου κύριε κοινέ συκοφάντα, σήμερα μίλησα υπέρ των 

κατοίκων και έχεις ευθύνη για τις συκοφαντίες τις οποίες λες. Εάν θέλετε εσείς να 
καλύψετε δεν ξέρω ποιους, να πάτε να τους καλύψετε. Σας καταγγέλλω ότι αυτή η 
πρακτική σας υποκρύπτει κάποια συμφέροντα κάποιων. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψηφίζουμε ως η εισήγηση του κ. Ηλιόπουλου. 
 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ: Η πρόταση του κ. Μπρεδήμα; Θα μπει στην απόφαση; 

 
Η πρότασή μου δεν μπαίνει σε ψηφοφορία. Το λέω για να το λάβει 
υπόψη της η δικηγόρος του Δήμου.  

 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα και την εισήγηση του Αντιδημάρχου κ. Ηλιόπουλου με 
τις αναφερόμενες σε αυτήν διατάξεις,   
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι      Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
 
I. Εγκρίνει την άσκηση αίτησης ακύρωσης ενώπιον του ΣτΕ κατά της υπ’ 

αριθμ. 1015/29-3-2011 απόφασης του ο Γ.Γ. Αποκεντρωμένης Διοίκησης 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  
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Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδος και Ιονίου (ΦΕΚ 77/3-5-2011 Τεύχος 
Αναγκαστικών Απαλλοτριώσεων). 

 
II. Αναθέτει στη Δικηγόρο Παρ’ Αρείω Πάγω του Δικηγορικού Συλλόγου 

Αθηνών Γεωργία Λογοθέτη (ΑΜ ΔΣΑ:16583) να προβεί, στην άσκηση και 
υποβολή της παραπάνω αίτησης ακύρωσης ενώπιον του ΣτΕ, σε κάθε 
απαιτούμενη ενέργεια κατά το νόμο για την υποστήριξη της ανωτέρω 
αίτησης, όπως κατάθεση δικογράφου τυχόν προσθέτων λόγων, 
παράσταση κατά την ορισθείσα δικάσιμο ενώπιον του ΣτΕ για την 
συζήτηση της ανωτέρω αίτησης, καθώς και σε κάθε μετ’αναβολή 
δικάσιμο, υποβολή υπομνήματος, κατάθεση εγγράφων, εξέταση 
μαρτύρων κλπ, και εν γένει σε κάθε άλλη απαιτούμενη δικαστική ή 
εξωδικαστική κατά το νόμο ενέργεια, ακόμη και αν δεν αναφέρεται στην 
παρούσα. 

 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης   1. Βασιλόπουλος Αθανάσιος  

  2. Κουδούνης Αργύριος 

  3. Μπουζιάνης Παύλος  

  4. Μπρεδήμας Θεόδωρος 

  5. Πολίτης Δημήτριος 

  6. Στασινόπουλος Στυλιανός 

  7. Φαββατάς Δημήτριος 

  8. Φωτέας Νικόλαος  

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα  14 Ιουνίου 2011 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 


